
 Генерални менаџер Игокее Игор Додик: Мој став је да Игокеа треба да иступи из АБА лиге уколико на Скупштини АБА лиге буде разматрано учешће Приштине
уторак, 21 мај 2019 11:53

 Генерални менаџер Игокее Игор Додик најавио је да ће клуб из Лакташа иступити из
кошаркашке АБА лиге уколико на Скупштини буде разматрано учешће Приштине.

  "Ово је мој лични став и говорим у своје име. Знам да постоји нека иницијатива да
Приштина уђе у такмичење, међутим, знам и да таква идеја нема подршку клубова“,
рекао је Додик.

  

Он је истакао и да можда има и оних који би то подржали.

  

“Мој став по том питању је јасан, уколико се о томе буде званично расправљало на
Скупштини АБА лиге Игокеа ће изаћи из такмичења“, изјавио је Додик за портал
српскаинфо.цом.

  

На предстојећој Скупштини АБА разговараће се о евентуалном уласку Олимпијакоса у
АБА лигу, али и о тензијама између Црвене звезде и Будућности после финалне серије
плеј-офа, као и о уговору са Евролигом, који истиче следеће године.

 1 / 2



 Генерални менаџер Игокее Игор Додик: Мој став је да Игокеа треба да иступи из АБА лиге уколико на Скупштини АБА лиге буде разматрано учешће Приштине
уторак, 21 мај 2019 11:53

  

(Б92-Танјуг)

  

 2 / 2


